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Iktatószám: I/F/298-2/2021. 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2021. július 28. (szerda) napján 14 órakor Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendes nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök;  
     Faragó Zsolt bizottsági elnökhelyettes; 

Móra Viktória bizottsági tag; 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag; 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: Csillagné Szánthó Polixénia képviselő; 
     Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő; 

Majnay Gábor osztályvezető; 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens; 
Balázs László sport és ifjúsági referens; 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető (a jegyző megbízásából) 
 

Meghívott: Szőke Gergő, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú 
Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója 

 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 14 óra 00 perckor megnyitja. 
 
Az elnök a bizottság tagjainak egyetértése mellett felkéri dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági 
referenst a jegyzőkönyv vezetésére. 
 
Az elnök a nyilvános ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 5 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
A fentiek alapján a napirend a következő: 
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1. napirendi pont: 

Mit nem tudunk a tervezett íjász világbajnokságról 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
         Alexandra Manea, a szervező bizottság tagja 
 
2. napirendi pont: 

A Szekszárdi Sportközpont Nonprofit KFT igazgatójának „bemutatkozó” meghallgatása, 
beszámolója a kinevezése óta eltelt időszakról 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 
3. napirendi pont: 

Egyebek 
 
 

 
1. napirendi pont: 

Mit nem tudunk a tervezett íjász világbajnokságról 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
         Alexandra Manea, a szervező bizottság tagja 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy a napirendi pont előzményeként volt már egy 
versenyrendező bizottsági ülés. Továbbá megjegyzi, hogy már ez előtt szerette volna, hogyha 
jelen Bizottság összeül és erről egyeztet, mivel a rendezvény e Bizottság hatásköreit érinti. 
Felteszi a kérdést, hogy: Mindenki megkapta e a témával kapcsolatos anyagokat? Hozzáteszi, 
hogy nagy szükség van a Bizottsági döntéssel kapcsolatos körültekintésre, mert nagyon szűkös 
a határidő a rendezvényig, amihez Szekszárd városa a nevét adta. Elmondja továbbá, hogy 
annak ellenére, hogy a nem régiben megkapott anyagok szerint már jóval korábban is a 
Bizottság hatáskörébe tartozó ügyek zajlottak, nem kapott közülük senki információkat a 
Szekszárdi Íjász Világbajnokságról. Megjegyzi, hogy Faragó Zsolt a Bizottság elnökhelyettese 
sem értesült a szervezés menetéről, annak ellenére sem, hogy kapcsolattartóként lett 
megjelölve az önkormányzat részéről. Ezzel szemben, azonban a Magyar Íjász Szövetség 
részéről Alexandra Manea, Majnay Gáborral vette fel és tartotta a kapcsolatot a szervezés 
folyamatában. Problémaként közli, hogy szervezetlenség jellemzi a közelgő rendezvényt. 
Példaként említi, hogy nincs forgatókönyv, továbbá a Magyar Íjász Szövetség és az 
önkormányzat közötti megállapodás szerint programfüzetben fel kellene tűntetni Szekszárd 
város, vezető gazdasági szereplőit, aminek nagy jelentősége van, de ilyen programfüzet 
elkészültéről sem tud. Nincs továbbá kommunikációs felelőse a rendezvénynek, illetve 
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mindent figyelembe véve felelőse sincs. A szerződés tartalmából kitűnik, hogy 5. 000. 000 
forintos támogatást nyújt a Hivatal. Kérdést tesz fel, továbbá, hogy milyen forrásból fedezik az 
azokat a költésgeket, amelyeket nem fedez ez a támogatás. Elmondja, hogy a szervező Magyar 
Íjász Szövetség részéről Szedlár János alelnök és Alexandra Manea a szervezési munkálatok 
sokasága miatti menthető okokból nem tudtak megjelenni az ülésen. Ezt pedig előre jelezték. 
Felkéri Faragó Zsolt elnökhelyettest, hogy közölje a birtokában lévő információkat, 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Elmondja, hogy a tavalyi évben, mikor megkezdődtek a szóban 
forgó versennyel kapcsolatos egyeztetések, Alexandra Manea készségesen együttműködött a 
szervezésben, azonban a szervezés megakadt a Covid-19 vírushelyzet miatt. A Covid-19 
szituációt követően, amikor megkezdődött újra a szervezés, akkor nem őt kereste meg 
Alexandra Manea, hanem Majnay Gábor osztályvezető urat. Említést tesz a rendezvényhez 
szükséges engedélyek hiányosságairól. Elmondja, hogy kisebb lett a létszám az indulók 
tekintetében. A marketingtermékekről és azok elhelyezésével kapcsolatban is kifejti 
véleményét, amely szerint a szűkös határidő ellenére, még mindig csak ötletelés szintjén van 
a döntéshozatal folyamata. Felteszi kérdését Majnay Gábor osztályvezető úr felé az 
egyeztetéseken szerzett információiról. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Elmondja Faragó Zsolt kérdésére válaszolva, hogy az ő szerepe 
tulajdonképpen összekötői szerepkör. Első alkalommal szállások ügyében kereste meg őt 
Alexandra Manea, hogy segítséget kérjen. Ő pedig elérhetőségek megadásával járult hozzá a 
szervezés e részének lebonyolításához. Ezt követően miután tudomást szerzett róla, hogy a 
Covid-19 helyzet zárultával megkezdődött újra a szervezési folyamat a versennyel 
kapcsolatban, ő az érvényben lévő szerződésből megállapította, hogy fel kell vennie a 
kapcsolatot Alexandra Maneanak a Szekszárdi Vagyonkezelő Nonprofit Kft-vel a Sötétvölgyi 
Gyermektábor ügye miatt, ezért újra összekötői szerepkört vállalt és összehozta egyeztetésre 
a feleket. Ezt követően a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft. vezetője és Alexandra Manea 
között ismét kapcsolatteremtő feladatot látott el, elérhetőségek megadásával, de szervezői 
tevékenységben nem vett részt. Ezt követően megjegyzi, hogy döntést igénylő kérdésről nem 
volt szó a fentiekkel kapcsolatban, illetve kérelem sem érkezett be a Polgármesteri Hivatalhoz. 
Továbbá elmondja, hogy egyetlen konkrét egyeztetés folyt közöttük. Ezen az egyeztetésen 
jelen volt Bartal Zoltán ügyvezető igazgató. Erről az egyeztetésről készült is egy emlékeztető. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna képviselő: Felteszi a kérdést, hogy kik a Versenyszervező Bizottság 
tagjai? 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy nincs gyakorlatilag Versenyszervező Bizottság, 
mindössze formálisan van megnevezve, így mindig az aktuálisan összeülő és egyeztető 
személyek alkotják az említett bizottságot. Ez is problémákat vet fel. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna képviselő: Véleménye szerint nagyon fontos lenne egy ilyen 
Bizottság felállítása. Elmondja továbbá, hogy szintén nagyon fontos a jelen helyzetben az 
összefogás, mert a szervezés sikertelenségéből Szekszárd városa is ki fogja venni a részét, ha 
az rosszul alakul. Elmondja továbbá, hogy Majnay Gábor osztályvezetővel szemben véleménye 
szerint indokolatlanok a támadások, miszerint ő bárkit is kihagyott volna a szervezői 
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tevékenységből. Egészen egyszerűen arról van csak szó, hogy a hatáskörébe tartozó ügyekben 
megkeresték és ő a munkakörébe tartozó hatáskörökön belül intézkedett. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Elmondja, hogy egyszerűen nem kapott semmilyen információt, 
ezért nem tudott segítséget nyújtani. Továbbá azt is, hogy véleménye szerint nem az a gond, 
hogy Majnay Gábor osztályvezetőhöz fordult Alexandra Manea, mert a megfelelő személyt 
kereste meg. A probléma az, hogy a folyamatokról nem tájékoztatta őt, mint a 
megállapodásban megjelölt kapcsolattartót. Felteszi a kérdést, hogy beérkeztek-e a 
területfoglalással kapcsolatos kérelmek? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Elmondja, hogy ő is említette már Alexandra Maneanak, hogy 
az engedélyeket fontos lenne rendezni. Erre az volt a válasza, hogy folyamatban van az 
engedélyek beszerzése. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Elmondja, hogy a Polgármesteri Hivatal is aktívan részt 
vesz a szervezésben. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Felkéri Szőke Gergő ügyvezető igazgatót, hogy közölje az 
információkat, amelyek a birtokában vannak a rendezvénnyel kapcsolatban. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgatót: Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy az egyeztetések 
folyamatosak, volt egy úgynevezett Versenyszervező Bizottsági ülés, amelyen 
együttműködésükről biztosították a feleket, valamint a feladatokat szétosztották. Elmondta, 
hogy a Szekszárdi Sportközpont Nkft. részéről a hatáskörébe tartozó feladatok végrehajtása 
rendben folyik. Ezeken kívül még több részfeladatot magukra vállalt, amelyek szintén rendezés 
alatt állnak. Többek között megemlíti a programfüzet megalkotását, amelyről gondoskodik. 
 
Murvai Árpád elnök: Közli, hogy egyáltalán nem támadja Majnay Gábor osztályvezetőt. 
Hozzáteszi, hogy neki személyesen Majnay Gáborral semmilyen problémája nincs, sőt a 
Polgármesteri Hivatalban vele volt és van a legjobb munkakapcsolata. Hozzáteszi még, hogy 
félreértik a felvetéseit. Ő mindössze aggodalmaskodik a szervezetlenség mértéke miatt és a 
verseny sikertelenségének veszélye miatt. Elmondja példaként, hogy nem volt forgatókönyv 
vázlat, valamint Alexandra Manea által elmondottak átgondolatlanságra utalnak. Elmondja, 
hogy készített egy ilyen rendezvények lebonyolításának előkészületeit segítő forgatókönyv 
vázlatot, amit ismertet a bizottság tagjaival. Utal arra, hogy három szakterületre kell 
koncentrálni jelenleg: a szakmai terület, amelyről Alexandra Manea gondoskodik. A második 
a protokoláris terület, amelyben a Szekszárdi Sportközpont vállal jelentős feladatrészt. 
Továbbá a vendégek fogadása, szállása és kezelése. Felhívja a figyelmet arra, hogy presztizs-
kérdés a város részéről a rendezvény sikeressége. Felhozza a város reklámozásának 
jelentőségét egy ilyen jelentős nemzetközi versennyel kapcsolatban. Elmondja, hogy még 
mindig nem tisztázott a kérdés: Milyen szabályok vonatkoznak a Covid 19 okozta 
veszélyhelyzet tekintetében. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Említi, hogy a támogatói okirat ellenjegyzése nem 
történhetett még meg, mivel a szervező Magyar Íjászszövetség nem küldte meg a szükséges 
dokumentumokat. 



 

  0728jkv 

5 

 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Megkérdezi van e már pontos nevezési lista? 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A kérdésre válaszolva elmondja, hogy tudomása 
szerint nincs.  
 
Szőke Gergő igazgatóságvezető: Elmondja, hogy tudomása szerint a verseny regisztrációs 
napján zárul a nevezés, így addig nem lesz végleges indulói létszám. 
 
Móra Viktória képviselő, bizottsági tag: Felteszi a kérdés, a költségvetés, hogyan oszlik meg a 
szervező és az önkormányzat intézményei között? 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Elmondja, hogy az 5 000 000 Forint támogatás nyújt a város, 
e mellett például a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft által átvett feladatokat saját maga 
finanszírozza. 
 
Murvai Árpád elnök: Felteszi a kérdést, hogy van e hozzászólni kívánó. 
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: Azt a javaslatot teszi, hogy mivel tudomása szerint nincs 
részletes költségvetés-tervezet, ezért ennek elkészítéséig ne támogassa a Polgármesteri 
Hivatal a rendezvényt.  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Elmondja, hogy van egy kezdetleges programterv, már 
amennyire az annak tekinthető. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy az nem tekinthető programtervnek. 
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: Felsorolja a véleménye szerinti, szervezéssel kapcsolatos 
hiányosságokat. Kihangsúlyozza a költségvetés-tervezet fontosságát. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: Elmondja, hogy tudomása szerint 2021. júniusban 
kaptak engedélyt a rendezvény lebonyolítására. Ez pedig rendkívül kevés idő egy ilyen szintű 
rendezvény lebonyolítására.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Elmondja, hogy nem tudtak javaslatot sem tenni a 
rendezvénnyel kapcsolatban, mert megszakadt az információáramlás az irányukba. Továbbá 
elmondja, hogy valóban szükség lenne egy a Horváth Ferenc Úr által említett 
költségtervezetre. Mert úgy tudja, hogy nem tisztázott a támogatói okiratban foglalt költségek 
viselésének kérdése. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Közli, hogy van egy együttműködési megállapodás az 
önkormányzat és a Magyar Íjász Szövetség között. Ebben pontosan fel van vezetve, hogy mik 
a felek vállalt kötelezettségei.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Megjegyzi, hogy problémásnak tartja, hogy a Magyar Íjász 
Szövetség részéről nem tudnak kommunikálni az egyesület elnökével, ezzel szemben 
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folyamatosan Alexandra Manea magánszeméllyel tárgyalnak csak, és az 5. 000. 000 forint 
támogatást pedig egy olyan egyesületnek juttatják, akikkel nincs kapcsolatuk. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Tájékoztatást ad, arról, hogy a támogatói okiratban 
meghatározott összeg felhasználása milyen módon szabályozott. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Elmondja, hogy az információi szerint, mivel nincs felállított ad 
hoc bizottság a verseny szervezésére, ami közös a Magyar Íjász Szövetséggel, valamint 
szervezési műveletek nagy része szintén a Magyar Íjász Szövetség feladata. Ezért gyakorlatilag 
a rendezvény sikere, vagy sikertelensége a Magyar Íjász Szövetségen múlik. Ennek ellenére 
Szekszárd városa fog bukni a legnagyobbat, ha a rendezvény elbukik. Szerinte, így az egészet 
vizsgálva lehetséges, hogy korábban az idő szűke miatt, úgy kellett volna dönteni, hogy a 
rendezvény lebonyolítását elengedik. Erről, azonban nem folytathattak megbeszéléseket, 
mivel a fejleményekről sem tudtak. 
 
Murvai Árpád elnök: Szintén felhozza, hogy a költségvetés nincs kidolgozva részletesen. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Felteszi a kérdést, hogy a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit 
Kft. költségvetésébe bele van vezetve a szóban forgó Íjászvilágbajnokság. Faragó Zsolt Urat 
kérdezi ebben a témában. Az előző ügyvezető igazgató által alkotott költségvetésről van 
ugyanis szó. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Elmondja, hogy tudomása szerint 2. 000. 000 forint összeg van a 
szóban forgó költségvetésbe vezetve. Ez technikai okokra vezethető vissza. 
 
Murvai Árpád elnök: Felteszi a kérdést van e bárki, akinek hozzászólása, vagy kérdése van? 
Miután azt tapasztalja, hogy nincs, ilyen személy felolvassa az előterjesztésben lévő 3 
határozati javaslatot, amelyek a következők: 
 
„A” határozati javaslat: 
Szekszárd MJV Oktatási, Sport-és Ifjúsági Bizottsága a tervezett, megrendezésre kerülő Íjász 
VB kapcsán az alábbi határozatot hozta: 
A Bizottság jelenleg információi alapján igen kétségesnek és aggályosnak látja a rendezvény 
városunk védnökségéhez méltó színvonalú, világbajnoki szintű megrendezését. Így kérjük 
annak elhalasztását, lemondását. 
 
„B” határozati javaslat: 
Szekszárd MJV Oktatási, Sport-és Ifjúsági Bizottsága a tervezett, megrendezésre kerülő Íjász 
VB kapcsán az alábbi határozatot hozta: 
A Bizottság tudomásul veszi, hogy az esemény megrendezésre kerül. Mivel azonban az 
elmúlt hetek alatt, ill. a mai napig hivatalos információkat és megkeresést nem kapott, az 
előkészítésre ill. lebonyolításra vonatkozóan, ezért a megvalósításban nem tud érdemben 
részt vállalni. 
A megvalósításhoz sok sikert kíván. 
 
„C” határozati javaslat: 
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Szekszárd MJV Oktatási, Sport -és Ifjúsági Bizottsága a tervezett, megrendezésre kerülő Íjász 
VB kapcsán az alábbi határozatot hozta: 
A Bizottság a közelgő Világbajnokság megrendezését támogatja, s annak megrendezésében 
tevékeny szerepet vállal. 
Javasoljuk továbbá, hogy az előkészítés folyamán készüljön külön forgatókönyv minden olyan, 
nem szakmai jellegű eseményről, ahol az Önkormányzatnak valamilyen felelőssége van. 
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: Elmondja, hogy olyan módosítását támogatná a határozati 
javaslatnak, amelybe belefoglalják a költségvetés-tervezet szükségességét a rendezvény 
Szekszárd MJV Polgármesteri Hivatal általi támogatásához. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Röviden tájékoztatja a bizottságot a támogatások 
elszámolásának menetéről. 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a C jelű határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen 
szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 1/2021. (VII.28.) határozata 

a 3. 3 Dimenziós Íjász Európa- és Világbajnokság rendezésével kapcsolatos 
álláspontjáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport -és Ifjúsági 
Bizottsága  
 

1. dönt arról, hogy a 2021. augusztus 9-14. között megrendezésre kerülő 3. 3 Dimenziós 

Íjász Európa- és Világbajnokság megrendezését támogatja, s annak megrendezésében 

tevékeny szerepet vállal. 

Határidő: folyamatos 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 
2. javasolja a határozat mellékletét képező forgatókönyv szervezés során történő 

alkalmazását. 

Határidő: folyamatos 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 

 

2. napirendi pont: 

A Szekszárdi Sportközpont Nonprofit KFT igazgatójának „bemutatkozó” meghallgatása, 
beszámolója a kinevezése óta eltelt időszakról 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
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Meghívott: Szőke Gergő ügyvezető igazgató 
 
Murvai Árpád elnök: Röviden ismerteti az előterjesztés tartalmát, majd felkéri Szőke Gergő 
ügyvezető igazgató urat, hogy mutatkozzon be a Bizottság tagjai előtt. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Röviden bemutatkozik. 
 
Murvai Árpád elnök: Megemlíti, hogy véleménye szerint a Sportközpont Nonprofit Kft 
működésének szempontjából feleslegesnek tartja a tervezett sportkoordinátori pozíció 
megalkotását. Továbbá a jégcsarnok mellé tervezett és készülőben lévő küzdősportterem 
ügyében tesz fel kérdést Szőke Gergő Úrhoz miszerint: Valóban táncoktatásra kívánják e azt 
használni? 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Elmondja, hogy tudomása szerint ott nincs 
küzdősportterem, hanem ott squash pályák vannak, amelyek nem szétválaszthatóak, így 
technikai okok miatt nem lehetséges ott küzdősportterem kialakítása. Elmondja továbbá, hogy 
tervezik egy küzdősport aréna felépítését egy másik helyszínen. Ugyanakkor azt is elmondja, 
hogy nem tud a Murvai Árpád részéről említett tervről, hogy az adott termet táncoktatás 
céljára akarná bárki is használni. Véleménye szerint ugyanakkor az a hely nem alkalmas a 
küzdősportcsapatok kiszolgálására. Elmondja azt is, hogy forrásokkal rendelkeznek egy új 
aréna felépítésére, de ezen a helyen a futballisták és az atléták is edzhetnének. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Elmondja, hogy komoly előkészítő munkálatok folytak az ügyben, 
összeraktak egy órarendet is az érintett sportvezetők, és a helyszínt is úgy alakították ki az 
érintettek, hogy alkalmas legyen küzdősportedzések lebonyolítására. Az eddig befektetett 
munka és költségekről is említést tesz Szőke Gergő jelenlegi ügyvezető igazgató úrnak.  
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Továbbra is Faragó Zsolt által említett tervek 
alkalmazhatatlanságáról beszél. Elmondja, hogy a terem, amiről szó van, nem elégséges 
méretű. Ezért is lenne kézenfekvőbb egy másik épületet használni. Elmondja, hogy a 
Sportközpont megújulásának tervei még kialakítás alatt állnak. Ennek keretein belül van a 
téma is, amiről szó van. Említést tesz arról is, hogy egy korábbi sajtótájékoztatón Halász Gábor, 
aki tudomása szerint összefogó szerepkört tölt be az érintett egyesületi vezetők között, 
elmondta, hogy a Faragó Zsolt által említett terem, ugyan jobb, mint az eddigi, de nem 
megfelelő méretű. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Elmondja, hogy azt sérelmezi, hogy nem kifejezetten csak 
küzdősportok számára készülnek az új tervek. Ezt pedig szakmaiatlannak tartja, mivel teljesen 
más és speciális eszközök szükségesek egy küzdősporthoz, mint más sportágakhoz, például a 
futballhoz. Ráadásul van egy terv a futballcsapat részéről egy csak nekik készülő 800 
négyzetméteres csarnokról. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Tájékoztatja a jelenlévőket arról, hogy folyamatosan 
dolgoznak a terveken, amelyek az új Sportközpont építésével kapcsolatosak. Ezekben a 
tervekben több épület is szerepel, azonban a Sportszakosztályok elosztása még nem 
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véglegesített. Említést tesz arról, hogy egyeztetések folynak az ügyben az Emberi Erőforrások 
Minisztériumával is. 
 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér képviselő: A szakosztályvezetőkkel kapcsolatos egyeztetésekről 
kérdezi Szőke Gergőt. 
 
Szőke Gergő ügyvezető igazgató: Röviden elmondja az egyeztetések részleteit.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Közli, hogy a probléma legfőképpen az a Szőke Gergő által 
átdolgozott tervekkel, hogy nem lehet küzdősportolók és futballisták számára is optimális 
közös használatú edzőtermet kiépíteni. Továbbá megjegyzi, hogy van már egy tervezet, 
miszerint a futballisták részére egy 800 négyzetméter alapterületű termet fognak 
rendelkezésre bocsátani. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna képviselő: Megkérdezi Faragó Zsoltot, hogy milyen minőségben 
vett részt a küzdősport csarnokkal kapcsolatos tervek előkészítésében, amelyek során 
egyeztetett? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Válasza az, hogy a Bizottság tagjaként vállalt szerepet az 
előkészítésben és a küzdő-sportklubok vezetői keresték meg a problémáikkal.  Továbbá 
elmondja, hogy az általa folytatott egyeztetések alapján a szakosztályvezetők elégedettek 
voltak a tervezett teremmel. Véleményét is kifejti Szőke Gergő egyeztetéseivel kapcsolatban. 
Véleménye szerint a kész terveket hiba lenne megváltoztatni.  
 
Murvai Árpád elnök: Felhívja a figyelmet az együttműködés fontosságára. Kitér továbbá a 
sportszakmai koordinátor személyének kérdésére. Megemlíti, hogy véleménye szerint 
felesleges egy ilyen pozíció megalkotása. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 
igen szavazattal, 2 nem szavazat mellett elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2/2021. (VII.28.) határozata 

a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. sportszakmai igazgató álláshely 
létrehozásával kapcsolatos álláspontjáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport -és Ifjúsági 
Bizottsága felhívja a Szekszárd Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft ügyvezető igazgatóját, 
hogy a sportszakmai igazgató pozíciót ne hozza létre, és ne is töltse be a nevezett álláshelyet, 
tekintettel arra, hogy a bizottság feleslegesnek ítéli meg. 
 
Határidő:  döntéshozatal napja 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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3. napirendi pont: 

Egyebek 
 
Csillagné Szánthó Polixéna képviselő: Elmondja Murvai Árpádnak és Faragó Zsoltnak, hogy 
szóljanak az embereiknek, hogy vegyenek vissza Szőke Gergő ügyvezető igazgató facebookon 
történő sértegetéséből. Folyamatosan gépésznek nevezik Szőke Gergőt, aki egyébként meg 
gépész mérnök. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy nekik nincsenek embereik a facebookon. 
 
Horváth Ferenc bizottsági tag: Elmondja, hogy véleménye szerint a facebookon bárki 
szabadon üzenhet. Ugyanakkor a Szőke Gergőt ért támadások szerinte is sértők. 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a zárt ülést 15 óra 45 perckor 
berekeszti.  
 
 
 
 
 

K.m.f 
 
  

 
  Mácsik Henrietta 

                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 
 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


